
Jeg støtter op om ændringerne i det nye lovforslag af hundeloven.  

Specielt fordi jeg mener at mange af racerne på den nuværende liste ikke er anset som værende farlige, før 

de blev dømt.  

Dels også fordi at jeg mener at alt for mange hundeliv er gået tabt, grundet mangel på dokumentation eller 

andet.  

 

Der er mangel på information. Mange tror at hundeloven kun rammer de der ejer en listehund eller 

blanding heraf. Men det er slet ikke sådan det i virkeligheden hænger sammen. Folk mangler viden, og 

samtidig mangler folk at blive stillet en sikkerhed.  

Vores hunde ser langt farligere ud, når de bærer en stor metal mundkurv. Det kan være de blideste hunde, 

med de smukkeste sind. Men det får ikke lov at blive hørt! Hvorfor? Fordi de ingen stemme har.  

 

Der er nød til at blive gjort noget NU!  

Det bør være ejeren af hunde der skal vurderes, og ikke kun hunden. Alle hunde kan være farlige, om det er 

en bomuldshund, eller en pitbull terrier.  

 

Derfor beder jeg jer, ikke kun for min egen skyld, men også for mine hundes, og mine børn skyld. At 

revurdere den hundelov. Tag dyrene i betragtning. De er en del af vores familie. De har store pladser i vore 

hjerter. Og de betyder alverden for os.  

 

På forhånd tak.  

 

Mvh. Anne Sofie Gunlev Nielsen 
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